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ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

          
 
 
 
 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                        
ΝΟΜΟΣ ΗΛΕΙΑΣ           
ΔΗΜΟΣ ΠΥΡΓΟΥ 
ΑΥΤΟΤΕΛΕΣ ΓΡΑΦΕΙΟ 
ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
 
            Από το πρακτικό της υπ’ αριθ. 45ης συνεδρίασης (τακτική – δια ζώσης) του 
Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Πύργου. 
 
Αριθ. Αποφ 300/2024 
 

ΘΕΜΑ: Έκδοση ψηφίσματος του Δημοτικού Συμβουλίου για το νέο 
σχέδιο νόμου μέσω του οποίου προβλέπεται η συγχώνευση των 
ΦΟΔΣΑ των Περιφερειακών Ενοτήτων της Περιφέρειας Δυτικής 
Ελλάδας σε έναν φορέα. 

 

 
     Στον Πύργο, σήμερα στις 10 του μηνός Σεπτεμβρίου του έτους 2024 ημέρα 
Τρίτη και ώρα 19.45 το Δημοτικό Συμβούλιο Πύργου, συνεδρίασε σε τακτική (δια 
ζώσης) συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων του Λάτσειου Δημοτικού Μεγάρου, 
ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 24940/6-9-2024 έγγραφη πρόσκληση του 
Προέδρου του κ. Δημητρίου Μεσσαλά που δημοσιεύθηκε νόμιμα και επιδόθηκε σε 
κάθε Δημοτικό Σύμβουλο χωριστά και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/10 (ΦΕΚ Α΄87/7-6-2010) όπως ισχύει σήμερα. 
 
     Παρόντος  και του Δημάρχου κ. Ευστάθιου Καννή ο  Πρόεδρος, κήρυξε την 
έναρξη της συνεδρίασης, αφού προηγουμένως διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, 
δεδομένου ότι σε σύνολο 29 μελών βρέθηκαν παρόντα (23) Ωστόσο μετά την έναρξη 
της συνεδρίασης προσήλθαν τέσσερις (4) ακόμη Δημοτικοί Σύμβουλοι ήτοι: 

  
ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

1. Μεσσαλάς Δημήτριος – Πρόεδρος 

Δημοτικού Συμβουλίου 

1.Παναγόπουλος Βασίλειος – μέλος 

της παράταξης «Μπορούμε – Στάθης 

Καννής» 

2. Θεοδώρου Νικόλαος 2.Αντωνακόπουλος Παναγιώτης – 

Επικεφαλής της παράταξης 

«Ενωμένοι αλλάζουμε τον Πύργο», 

 

οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και νόμιμα 

κλήθηκαν 

3. Τζουανόπουλος Δημήτριος  
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(προσήλθε στη συνεδρίαση μετά την 

έγκριση των προ ημερησίας διάταξης 

θεμάτων) 

 

4. Κυριαζής Επαμεινώνδας  

5. Κόρδας Θεόδωρος  

6. Αθανασόπουλος Παντελεήμων  

7. Αλικάκη – Τζανέτου Σπυριδούλα   

8. Φάμελος Βασίλειος  

9. Κάρδαρης Γεώργιος  

10. Παπαντωνόπουλος Γεώργιος  

11. Γαλανόπουλος Αλέξιος  

(προσήλθε στη συνεδρίαση μετά την 

έγκριση των προ ημερησίας διάταξης 

θεμάτων) 

 

12. Τσαμπρινός Αθανάσιος  

13. Λιακόπουλος Βασίλειος   

14. Κωνσταντόπουλος Σπυρίδωνας 
 

15. Βέρροιος Γεώργιος  

16. Μπαγιώργου –Κλωνάρη Ελένη  

17. Αργυρόπουλος Ιωάννης – μέλος 

της παράταξης «Ενωμένοι 

αλλάζουμε τον Πύργο» 

 

18. Βαρελάς Ιωάννης – μέλος της 

παράταξης «Ενωμένοι αλλάζουμε 

τον Πύργο» 

 

19. Αχτύπης Μαρίνης – μέλος της 

παράταξης «Ενωμένοι αλλάζουμε 

τον Πύργο» 

 

20. Μπαλάσκας Ιωάννης – μέλος της 

παράταξης «Ενωμένοι αλλάζουμε 

τον Πύργο»  

(προσήλθε στη συνεδρίαση μετά την 

έγκριση των προ ημερησίας διάταξης 

θεμάτων) 

 

21. Τζουανόπουλος Αλέξανδρος – 

Αντιπρόεδρος Δημοτικού 

Συμβουλίου– μέλος της παράταξης 

«Ενωμένοι αλλάζουμε τον Πύργο» 

 

22. Μπέλτσος Διονύσιος – Επικεφαλής 

της παράταξης «Δημιουργία 

Ενότητα Κοινωνική Ανανέωση 

(Δ.Ε.Κ.Α.)»  

 

23. Σκορδαλής Νικόλαος   

24. Κουτσαντωνάκης Ιωάννης 

(προσήλθε στη συνεδρίαση μετά την 

έγκριση των προ ημερησίας διάταξης 

θεμάτων) 
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25. Γαλανόπουλος Ανδρέας- Γραμματέας 

Δημοτικού Συμβουλίου  

 

26. Σκούτας Γεώργιος   

27. Αθανάσουλας Χρήστος – 

Επικεφαλής της παράταξης «Λαϊκή 

Συσπείρωση Δήμου Πύργου» 

 

 
     Στη συνεδρίαση για την τήρηση των πρακτικών παρίστατο η υπάλληλος του    

Δήμου κα. Π. Λιβέρη κατηγορίας και κλάδου ΔΕ  Διοικητικού – Λογιστικού. 

------------------------------------------ 
       
     Ακολούθως ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του Δημοτικού Συμβουλίου το 1ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης με τίτλο: Έκδοση ψηφίσματος του Δημοτικού Συμβουλίου για το 
νέο σχέδιο νόμου μέσω του οποίου προβλέπεται η συγχώνευση των ΦΟΔΣΑ των 
Περιφερειακών Ενοτήτων της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας σε έναν φορέα,  το 
οποίο έχει ως εξής: 

ΣΧΕΔΙΟ ΨΗΦΙΣΜΑΤΟΣ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΠΥΡΓΟΥ ΓΙΑ ΤΟ ΝΕΟ ΣΧΕΔΙΟ ΝΟΜΟΥ ΜΕΣΩ 

ΤΟΥ ΟΠΟΙΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ Η ΣΥΓΧΩΝΕΥΣΗ ΤΩΝ ΦΟΔΣΑ ΤΩΝ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΩΝ 
ΕΝΟΤΗΤΩΝ ΤΗΣ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΔΥΤΙΚΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ ΣΕ ΕΝΑΝ ΦΟΡΕΑ 

 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Πύργου εκφράζει την πλήρη αντίθεσή του στο Σχέδιο 

Νόμου τού Υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας, όπως τέθηκε σε διαβούλευση από 
τις 29 Αυγούστου 2024, βάσει του οποίου γίνεται συγχώνευση των ΦοΔΣΑ Ηλείας, 
Αχαΐας και Αιτωλοακαρνανίας σε έναν ενιαίο φορέα. Σύμφωνα με το σχέδιο Νόμου, ο 
νέος φορέας θα ονομάζεται «Σύνδεσμος Διαχείρισης Αποβλήτων Δυτικής Ελλάδας» θα 
εδρεύει στην Αχαΐα, ενώ οι δήμοι της Δυτικής Ελλάδας θα συμμετέχουν σε αυτόν ως 
μέτοχοι, ανάλογα με τον πληθυσμό τους. 

 
Το υπό συζήτηση Νομοσχέδιο, που θα κατατεθεί στη Βουλή στις 12 

Σεπτεμβρίου 2024, μετατρέπει για ακόμα μία φορά, τους δήμους σε απλούς 
κομπάρσους των προθέσεων του Υπουργείου, αφού μέχρι σήμερα δεν υπήρχε καμία 
εμπεριστατωμένη ενημέρωση σχετικά με τις λεπτομέρειες του τρόπου λειτουργίας του 
νέου φορέα, ενώ δεν έχουν ξεκαθαριστεί σοβαρά ζητήματα που θεωρούνται 
απαραίτητα, πριν προχωρήσει οποιαδήποτε νομοθετική ρύθμιση. 

 
Χαρακτηριστικό παράδειγμα, αυτό της τιμολογιακής πολιτικής των δήμων τού 

κάθε υπό συγχώνευση ΦοΔΣΑ που θα συμμετέχει στο νέο φορέα, η οποία θα πρέπει 
να προβλέπεται ανάλογα με την περιβαλλοντική επιβάρυνση που δέχεται ο κάθε ΟΤΑ. 
Τίποτα από αυτά δεν συζητήθηκε με τους δήμους ή τα συλλογικά τους όργανα, και όλα 
δείχνουν ότι θα καθορίζονται από άλλους και θα έρχονται ως έτοιμες αποφάσεις, 
προκειμένου να υλοποιηθούν. Όσο για τη διαβούλευση των 15 ημερών, αυτή είναι 
προσχηματική, αφού ελάχιστοι είναι αυτοί που έχουν την κατάλληλη προετοιμασία και 
τη δυνατότητα να επεξεργαστούν και να καταθέσουν σε ένα τόσο ασφυκτικό διάστημα, 
τις προτάσεις τους. 

 
Στα πλαίσια αυτά, εκφράζουμε τους φόβους μας ότι η συγχώνευση αυτή θα 

οδηγήσει στη συσσώρευση απορριμμάτων σε Μονάδες Επεξεργασίας Αποβλήτων, 
όπως αυτή που έχουν δημιουργήσει οι δήμοι της Ηλείας με πολύ κόπο στην περιοχή 
τής Τριανταφυλλιάς κι από άλλες περιοχές των τριών νομών του υπό δημιουργία νέου 
Φορέα. 

                                                ---------------------------------------------------- 
     
 
  Επακολούθησε διαλογική συζήτηση στην οποία τοποθετήθηκαν ο Δήμαρχος, οι 
Επικεφαλής των παρατάξεων και Δημοτικοί Σύμβουλοι, όπου προτάθηκε να προστεθεί 
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στο ανωτέρω ψήφισμα και κατόπιν συναίνεσης του Δημάρχου και των Δημοτικών 
Συμβούλων διατυπώθηκε από τον Πρόεδρο ως εξής: «Θα πρέπει λοιπόν ο ΦΟΔΣΑ 
Ηλείας να συνεχίσει να λειτουργεί  με το ισχύον καθεστώς και να προωθηθεί άμεσα η 
δημιουργία ΚΔΑΥ, όπως προβλέπεται. Σε ενδεχόμενο μη αποδοχής του δίκαιου 
αιτήματός μας , προειδοποιούμε ότι τόσο ο Δήμος μας όσο και οι λοιποί Δήμοι του Νομού 
Ηλείας θ’ αναγκασθούμε να προβούμε σε δυναμικές κινητοποιήσεις» 
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Πύργου 
 

λαμβάνοντας υπόψη του: 
- Το σχέδιο ψηφίσματος όπως αυτό συμπληρώθηκε, μετά από διαλογική συζήτηση 

όπως επακριβώς καταγράφεται στα αναλυτικά πρακτικά της συνεδρίασης και τη 

διεξαγωγή ψηφοφορίας κατά την οποία ο Επικεφαλής της παράταξης «Λαϊκή 
Συσπείρωση Δήμου Πύργου» κ. Χ. Αθανάσουλας δήλωσε ότι ψηφίζει το δικό του 
ψήφισμα, το οποίο και κατέθεσε και έχει ως εξής: 
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Κατά πλειοψηφία α π ο φ ά σ ι ζ ε ι 

-  
Την έκδοση του κατωτέρω ψηφίσματος: 

 

               ΨΗΦΙΣΜΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΠΥΡΓΟΥ 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Πύργου εκφράζει την πλήρη αντίθεσή του στο Σχέδιο 
Νόμου τού Υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας, όπως τέθηκε σε διαβούλευση από 
τις 29 Αυγούστου 2024, βάσει του οποίου γίνεται συγχώνευση των ΦοΔΣΑ Ηλείας, 
Αχαΐας και Αιτωλοακαρνανίας σε έναν ενιαίο φορέα. Σύμφωνα με το σχέδιο Νόμου, ο 
νέος φορέας θα ονομάζεται «Σύνδεσμος Διαχείρισης Αποβλήτων Δυτικής Ελλάδας» θα 
εδρεύει στην Αχαΐα, ενώ οι δήμοι της Δυτικής Ελλάδας θα συμμετέχουν σε αυτόν ως 
μέτοχοι, ανάλογα με τον πληθυσμό τους. 

 
Το υπό συζήτηση Νομοσχέδιο, που θα κατατεθεί στη Βουλή στις 12 

Σεπτεμβρίου 2024, μετατρέπει για ακόμα μία φορά, τους δήμους σε απλούς 
κομπάρσους των προθέσεων του Υπουργείου, αφού μέχρι σήμερα δεν υπήρχε καμία 
εμπεριστατωμένη ενημέρωση σχετικά με τις λεπτομέρειες του τρόπου λειτουργίας του 
νέου φορέα, ενώ δεν έχουν ξεκαθαριστεί σοβαρά ζητήματα που θεωρούνται 
απαραίτητα, πριν προχωρήσει οποιαδήποτε νομοθετική ρύθμιση. 

 
Χαρακτηριστικό παράδειγμα, αυτό της τιμολογιακής πολιτικής των δήμων τού 

κάθε υπό συγχώνευση ΦοΔΣΑ που θα συμμετέχει στο νέο φορέα, η οποία θα πρέπει 
να προβλέπεται ανάλογα με την περιβαλλοντική επιβάρυνση που δέχεται ο κάθε ΟΤΑ. 
Τίποτα από αυτά δεν συζητήθηκε με τους δήμους ή τα συλλογικά τους όργανα, και όλα 
δείχνουν ότι θα καθορίζονται από άλλους και θα έρχονται ως έτοιμες αποφάσεις, 
προκειμένου να υλοποιηθούν. Όσο για τη διαβούλευση των 15 ημερών, αυτή είναι 
προσχηματική, αφού ελάχιστοι είναι αυτοί που έχουν την κατάλληλη προετοιμασία και 
τη δυνατότητα να επεξεργαστούν και να καταθέσουν σε ένα τόσο ασφυκτικό διάστημα, 
τις προτάσεις τους. 

 
Στα πλαίσια αυτά, εκφράζουμε τους φόβους μας ότι η συγχώνευση αυτή θα 

οδηγήσει στη συσσώρευση απορριμμάτων σε Μονάδες Επεξεργασίας Αποβλήτων, 
όπως αυτή που έχουν δημιουργήσει οι δήμοι της Ηλείας με πολύ κόπο στην περιοχή 
τής Τριανταφυλλιάς κι από άλλες περιοχές των τριών νομών του υπό δημιουργία νέου 
Φορέα. 

 
          Θα πρέπει λοιπόν ο ΦΟΔΣΑ Ηλείας να συνεχίσει να λειτουργεί  με το ισχύον 
καθεστώς και να προωθηθεί άμεσα η δημιουργία ΚΔΑΥ, όπως προβλέπεται. Σε 
ενδεχόμενο μη αποδοχής του δίκαιου αιτήματός μας , προειδοποιούμε ότι τόσο ο Δήμος 
μας όσο και οι λοιποί Δήμοι του Νομού Ηλείας θ’ αναγκασθούμε να προβούμε σε 
δυναμικές κινητοποιήσεις. 
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----------------------------------------------- 

 
- Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Μ. Αχτύπης απουσίαζε από τη συνεδρίαση όταν 

τέθηκε το θέμα προς συζήτηση και έγκριση. 
 

- Κατά της ως άνω απόφασης χωρεί ειδική διοικητική προσφυγή για λόγους 
νομιμότητας, σύμφωνα με το άρθρο 227 του Ν. 3852/2010 όπως τροποποιήθηκε 
και ισχύει, μέσα σε προθεσμία δεκαπέντε (15) ημερών, καθώς και δυνατότητα 
άσκησης θεραπείας σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 24 του Ν. 2890/1999.. 

 
Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 300/2024. 
Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε το παρόν πρακτικό που υπογράφεται ως ακολούθως: 
 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                             ΤΑ ΜΕΛΗ                                 Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

Ακριβές Απόσπασμα 
Εκ των πρακτικών του Δ.Σ. 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 
 

   ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΜΕΣΣΑΛΑΣ 
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